

BELGISCHE SENAAT

ZITTING 1970-1971.

4 MAART 1971.

**Voorstel van wet tot wijziging van artikel 298
van het Burgerlijk Wetboek.**

TOELICHTING

Artikel 298, eerste lid, van het Burgelijk Wetboek luidt als volgt :

« Wanneer echtscheiding is toegestaan op grond van overspel, mogen de schuldige echtgenoot en zijn medeplichtige eerst na verloop van een termijn van drie jaren, te rekenen van de echtscheiding, een huwelijk met elkaar aangaan ».

Deze termijn moet o. i. beginnen te lopen de dag, waarop het vonnis, waarbij de veroordeling wegens overspel werd uitgesproken, in kracht van gewijsde is gegaan.

De sanctie heeft immers betrekking op het overspel, niet op echtscheiding, die er uit volgt.

De termijn die verloopt tussen het veroordelingsvonnis en het echtscheidingsvonnis, is verschillend van zaak tot zaak, zodat de sanctie eveneens verschilt, wat de wetgever niet heeft gewild.

J. BASCOUR.

**

VOORSTEL VAN WET

ENIG ARTIKEL.

In artikel 298, eerste lid, van het Burgerlijk Wetboek worden de woorden « te rekenen van de echtscheiding » vervangen door de woorden « te rekenen van de dag waarop het vonnis, waarbij de schuldige echtgenoot wegens overspel veroordeeld werd, in kracht van gewijsde is gegaan ».

J. BASCOUR.

R. A 8558

SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION DE 1970-1971.

4 MARS 1971.

**Proposition de loi modifiant l'article 298
du Code civil.**

DEVELOPPEMENTS

L'article 298, premier alinéa, du Code civil est libellé comme suit ;

« Dans le cas de divorce, admis pour cause d'adultère, l'époux coupable et son complice ne pourront contracter mariage entre eux qu'après un délai de trois ans après le divorce ».

Il conviendrait, à notre avis, que ce délai commence à courir le jour où le jugement de condamnation pour adultère a acquis force de chose jugée.

En effet, la sanction a trait à l'adultère, non au divorce qui s'ensuit.

Comme le délai qui s'écoule entre le jugement de condamnation et celui qui prononce le divorce diffère d'un cas à l'autre, la sanction est elle aussi différente, ce qui va à l'encontre de la volonté du législateur.

**

PROPOSITION DE LOI

ARTICLE UNIQUE.

A l'article 298, premier alinéa, du Code civil, les mots « après le divorce » sont remplacés par les mots « à dater du jour où le jugement par lequel l'époux coupable a été condamné pour adultère a acquis force de chose jugée ».

R. A 8558